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 Protokół nr 70/2016 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 7 września 2016r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.               

Stanowi on załącznik nr 2.        

 

I część posiedzenia 

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 68/2016. 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                         

B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

/gmina Biskupiec/ 

/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

Pan Kłosowski wyjaśnił, że jest to ulica Podleśna w Biskupcu, gmina złożyła wniosek do 

PROW-u o dofinansowanie remontu drogi. 

 

Wniosek Gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 3. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

/gmina Grodziczno/ 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

 

Wniosek Gminy Grodziczno stanowi załącznik nr 4. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 
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Czwartym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pani Anny 

Dymowskiej – radnej gminy Nowe Miasto Lubawskie w sprawie budowy chodnika przy 

ul. Nowomiejskiej w Jamielniku. 

 
Pan Kłosowski poinformował, że wniosek w powyższej sprawie był już rozpatrywany 

kilkukrotnie. Dodał, że budowa chodnika w przy ul. Nowomiejskiej w Jamielniku jest 

zasadna. Stwierdził, że należałoby wystąpić z wnioskiem do Wójta Gminy Nowe Miasto 

Lubawskie z prośbą o partycypację w kosztach budowy chodnika.  

Pan Starosta zapytał ile metrów chodnika należałoby wybudować i jaki byłby koszt 

inwestycji. 

Pan Kłosowski odpowiedział, że ok. 250 m, koszt realizacji inwestycji wyniósłby                 

ok. 30 000 zł, przy założeniu że chodnik wykonałby Zarząd Dróg Powiatowych. 

Pan Starosta stwierdził, że przed wysłaniem odpowiedzi do pani Dymowskiej należy 

porozmawiać z Wójtem Gminy Nowe Miasto Lubawskie w sprawie partycypacji gminy w 

realizacji zadania.  

Pani Grzywacz dodała, że w ubiegłym roku rozmawiała z Wójtem o powyższej inwestycji i 

wówczas wyraził on chęć partycypacji w kosztach budowy chodnika. Ponadto 

poinformowała, że budowa chodnika przy ul. Nowomiejskiej jest zasadna, ponieważ jest to 

bardzo niebezpieczny odcinek drogi. 

Pani Wicestarosta stwierdziła, że pan Starosta powinien również porozmawiać w Wójtem 

Gminy Grodziczno w sprawie partycypacji budowy chodnika w Kuligach. 

 

Wniosek pani Anny Dymowskiej stanowi załącznik nr 5. 

Pan Kłosowski szczegółowo omówił zmiany w planie rzeczowym robót Zarządu Dróg 

Powiatowych. 

 

/pan Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie ustalenia stawki czynszu za najem lokalu użytkowego w budynku 

administracyjno – biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim 

dla Stowarzyszenia Ludności Pochodzenia Niemieckiego oddział w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Inwestycji, Mienia i Spraw 

Gospodarczych/ 

Pani Banaszewska poinformowała, że Zarząd na jednym z poprzednich posiedzeń Zarządu 

rozpatrzył pozytywnie wniosek w sprawie obniżenia opłaty za energię elektryczną. Dodała, że 

po analizie sprawy z radcą prawnym stwierdzono, iż obniżenie opłaty za energię nie jest 

dopuszczalne. Wyjaśniła, że stowarzyszenie użytkuje lokal tylko dwa razy w tygodniu przez 

dwie godziny i w związku z tym proponuje się aneksowanie umowy ze stowarzyszeniem. 

Ponadto dodała, że proponuje się ustalenie miesięcznej stawki czynszu w wysokości 15 zł 

netto za 1 m² powierzchni lokalu najmowanego przez 2 dni w tygodniu. Pierwotnie 

stowarzyszenie miało ustaloną miesięczną stawkę czynszu w wysokości 7,50 zł netto za 1 m² 

powierzchni.  

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

 

Aneks do umowy stanowi załącznik nr 6. 

 



 

 

3 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 3 do arkusza organizacji roku szkolnego 2016/2017 w 

Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

Pani Orłowska poinformowała, że aneks nr 3 ZSZ w Kurzętniku związany jest z 

długotrwałym zwolnieniem lekarskim nauczycielki historii. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą 

obowiązującą od 08.09.2016r. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

II część posiedzenia / po sesji Rady Powiatu/ 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście 

Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku na rok 2016. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że na sesji Rady Powiatu zgłoszona zostanie poprawka do 

uzasadnienia uchwały dotyczącej WFP, ponieważ w dniu dzisiejszym Gmina Kurzętnik 

dostarczyła informację o zmianie nazwy zadania: z „Przebudowa dróg gminnych w 

miejscowości Marzęcice stanowiących działki: 33/15, 31/16, 9/55, 9/52, 9/29, 9/47, 7 wraz z 

budową skrzyżowania z droga wojewódzką Nr 538 Radzyń Chełmiński – Łasin” na zadanie 

„Przebudowa ulic: Szkolnej, Okólnej oraz drogi działka nr 9/47 w miejscowości Marzęcice”, 

kwota nie uległa zmianie. 

 

Pan Buliński omówił kwestię poruszoną na sesji Rady Powiatu, dotyczącą usytuowania 

wiatraków na terenie powiatu. Dodał, że powinna powstać mapa powiatu, na której 

umiejscowione byłyby wiatraki, na które jest już wydane pozwolenie. Wyjaśnił, że jeżeli 

dokona się usytuowania wiatraków na mapie to może się okazać, iż połowa powiatu będzie 

wyłączona z zabudowy, o ile w ciągu trzech lat nie zostaną zrobione miejscowe plany 

zabudowy. Dodał, że uważa iż gminy nie wykonają planów zabudowy ze względów 

finansowych. Nadmienił, że chciałby żeby na mapie były wskazane obszary, w których 

potencjalny mieszkaniec powiatu miałby możliwość zweryfikować swoje grunty pod kontem 
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budowy potencjalnych wiatraków. Poinformował, że prace dotyczące wykonania planów 

zagospodarowania przestrzennego trwają około dwóch lat.  

Pani Grzywacz stwierdziła, że należałoby o powyższej kwestii poinformować mieszkańców 

powiatu na zebraniach wiejskich. Ponadto dodała, że powinna być również przekazana 

informacja w powyższej sprawie do prasy oraz na stronie internetowej powiatu. 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                              Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                  


